
Protokół 

obrad LIV sesji 

Rady Miejskiej Góry 

z dnia 28 października 2022 r. 

   

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 830 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze a zakończyła około godziny 900.   

Rada obradowała w składzie 15 osobowy. W sesji udział brały osoby zaproszone wg. załączonych 

list obecności.  

 

Ad. 1 Otwarcie   

Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper przywitał Radnych, Burmistrz 

Góry Irenę Krzyszkiewicz oraz wszystkich obecnych na Sali.  

Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.    

  

Porządek obrad przedstawiał się następująco.   

1. Otwarcie. 

2. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy.  

3. Uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Góra z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023.  

4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Gminę Góra długoterminowej 

pożyczki. 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2022. 

6. Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 2 Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady 

Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Małgorzata Makles poinformowała, że komisja 

uznała petycję za bezzasadną. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto głosowanie.   

Radni 14 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 3. Uchwała w sprawie Programu współpracy Gminy Góra z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023.  

 

Bartłomiej Czyż zapytała jaka kwota z przeznaczonej na rok 2022 została wykorzystana.  



Burmistrz poinformowała, że konkursy dla organizacji odbywają się w styczniu, wówczas środki są 

dzielone. Do 15 grudnia organizacje mają czas na rozliczenie środków, jeśli są nieprawidłowości to 

wówczas wzywamy do zwrotu środków jednak zdarza się to bardzo rzadko.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto głosowanie.   

Radni 15 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 4 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Gminę Góra długoterminowej 

pożyczki. 

 

Burmistrz poinformowała, że pożyczka jest bardziej atrakcyjna niż kredyt czy obligacje. Musimy mieć 

środki aby opłacić inwestycje, np. z polskiego ładu ponieważ środki otrzymamy dopiero po zapłaceniu 

faktur. Z tych 16 mln, 9 od razu przeznaczone zostanie na spłatę wcześniejszych zobowiązań. 

Chcieliśmy spłacić więcej obligacji ale bank nie wyraża zgody. Mamy dobrą sytuację finansową. Te 

spłacone 9 mln spowoduje, ze będziemy płacić mniejsze odsetki.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto głosowanie.   

Radni 14 głosami za przy 1 głosie przeciw przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 5. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2022. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto głosowanie.   

Radni 14 głosami za przy 1 głosie przeciw przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 6 Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto głosowanie.   

Radni 14 głosami za przy 1 głosie przeciw przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 7  Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie LIV sesji Rady 

Miejskiej Góry.   

Burmistrz poinformowała jeszcze o najważniejszych sprawach. Gmina Góra będzie dystrybuowała 

tańszy węgiel dla mieszkańców. Cena będzie wynosiła 2000 zł tona, w tym 500 zł koszt transportu. 

Odbyły się spotkania z przedstawicielami ministra infrastruktury oraz wojewody. Ustawa jest 

procedowana w sejmie jeszcze. Gmina odpowiada tylko za dystrybucję, nie za jakość węgla. Na ten 

moment mamy wszystko przygotowane, węgiel będzie wydawany na PSZOKu a koordynował będzie 

to ZEC. Zapotrzebowanie złożone zostało na ekogroszek i węgiel. Nie będzie dostawy, tylko odbiór 

osobisty. Będzie możliwość zapłaty za całość ale zabrania tylko części, np. po 100 kg. W tym roku 

można kupić 1.5 tony, po nowym  roku kolejne 1.5 tony. Do tej pory na dodatek węglowy wydano 3.6 

mln złotych.  

 



Janina Ziombra zapytała czy węgiel będzie krajowy czy zagraniczny. 

Burmistrz odpowiedziała, że z informacji pozyskanych od wojewody węgiel będzie częściowo 

krajowy a częściowo zagraniczny. Gmina odpowiada tylko za dystrybucję a nie za jakość. Zrobione 

zostało rozeznanie wśród mieszkańców, około 80% jest zainteresowanych.  

Janina Ziombra zapytała dlaczego takie wysokie koszty transportu, 500 zł tona. 

Burmistrz odpowiedziała, że wyliczenia te dokonało ministerstwo. Koszty transportu są wysokie, 

każdy przejazd kosztuje. Nie zabierzemy całości węgla jednym transportem. Wliczone są w to również 

koszty obsługi, pracownik do pilnowania, dodatkowa osoba do pracy.  

 

Na tym protokół zakończono.   

Prot. Mateusz Szuszkiewicz  


